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14.Sjednica Skupštne KS

Pitanje broj 84/14

Pitanje : Jeli tačno da programom rekonstrukcije 
stadiona Koševo Sarajevo ostaje bez atletske staze na 
kojoj su se održala mnoga značajna domaća i  
internacionalna takmičenja?

Obrazloženje : 

Ovih dana na ulicama grada Sarajeva kruži prijedlog peticije o 
spašavanju atletske staze na stadionu Koševo. Da li je moguće da će 
glavni grad BiH ostati bez atletske staze stadiona Koševo koja je od 
velikog značaja za kraljicu sportova atletiku? Ko je uopšte došao na ideju
da renovira stadion i sa njega izbaci osmostaznu atletsku stazu na kojoj 
su postignuti mnogobrojni atletski rekordi? Da li zbog nečijeg hira naša 
buduća generacija ostaje bez atletske staze i koji je način da se to 
sprijeći?
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